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Zápis z jednání partnerského výkonného výboru 
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje 

 
BŘEZEN 2024  

 
 

 

 
Termín jednání: ÚTERÝ 26. 3. 2024 
 
Místo jednání: Retro Cafe Jihlava, Znojemská 58 
 
 
Začátek jednání:                 17:00 
  
Konec jednání:                    20:15 
 
Přítomni: Lukáš Dolejš, Michal Pazderník, Lucie Predajňová, Jiří Tlustý, Tomáš Rosecký, 

Kamil Vraspír  
 
Sekretáři:  Jiří Matyáš, Petra Dufková 
 
 
 

 
 

 

Navržený program jednání:   bod vede 

1) Úvod a schválení programu jednání             Dolejš 
2) Jmenování ověřovatele zápisu                     Dolejš 
3) Kontrola Zápisu z minulého jednání VV a plnění úkolů    Dolejš 
4) Zpráva o čerpání rozpočtu 2023      Matyáš, Dufková 
5) Regionální projekty        Matyáš, Dufková 

6) Informace o RVH       Matyáš 
7) Informace z jednotlivých komisí      předsedové komisí 

LK – schválení předpisů soutěží na sezonu 2024/2025;  
KRD; KMM; KRR; KPS; KŽF; DK      

8) KCTM Vysočina a Jižní Čechy      Dolejš, Pazderník 
9) Informace z jednání manažerů      Matyáš 

10) Informace z  CE VV        Dolejš 
11) Ostatní 

- Předávání pohárů – soutěže 5+1  

- Chotěboř – 23. 3. 2024 – Pelhřimov 
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1) ÚVOD A SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

Lukáš Dolejš, hejtman Jihočeského kraje, pověřen řízením VV, přivítal všechny přítomné členy RVV. VV schválil 
doplněný předložený program jednání.  
            

2) JMENOVÁNÍ OVĚŘOVATELE ZÁPISU 

Lukáš Dolejš navrhl a jmenoval Kamila Vraspíra  ověřovatelem zápisu. 

 

VV vzal toto na vědomí 

 

3) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO JEDNÁNÍ VV A PLNĚNÍ ÚKOLŮ 

Jiří Matyáš podrobně prošel Zápis z minulého jednání RVV a proběhla kontrola plnění zadaných úkolů. Všechny 
zadané úkoly byly splněny. 
              
 

4) ZPRÁVA O ČERPÁNÍ ROZPOČTU REGIONU 

Členům byl předložen písemný materiál – podrobné  čerpání rozpočtu za 1–3/2024. 

V rámci bodu informoval Jiří Matyáš o možné aktualizaci rozpočtu. Členové VV diskutovali o této aktualizaci a po 
hlasování došlo k úpravě rozpočtu. 

 

HLASOVÁNÍ        PRO      6        PROTI      0         ZDRŽEL SE     0 

 

Úkol 03/2024 1: Poslat návrh opraveného rozpočtu na EKO. 

  Termín: 28. 3. 2024 

        Zodpovídá: Jiří Matyáš 

 

 

5) REGIONÁLNÍ PROJEKTY  

Jiří Matyáš informoval o plánovaných projektových akcích v Katovicích, Měříně a Milevsku.  

Proběhla diskuse ohledně přípravy rozvojových plánů a Jiří Matyáš opět apeloval na předsedy jednotlivých 
komisí, aby si připravovali podněty a materiály pro přípravu dlouhodobého rozvojového plánu.  

 

 

6) INFORMACE O RVH 

RVH proběhne 3. 5. 2024 od 17:30 v kinosále v Kamenici nad Lipou, kde je již všechno zajištěno. Jiří Matyáš 
podrobně vysvětlil on-line přihlašování kandidátů na RVH i na CE VH. Tato skutečnost bude oddílů podrobně 
vysvětlena v písemné pozvánce a sekretáři budou oddílů nápomocni při vyplňování této přihlášky.  

 

 

7) INFORMACE Z JEDNOTLIVÝCH KOMISÍ 

LK – předložen písemný materiál o činnosti LK, dále Jiří Tlustý hovořil o soutěži starších žáků a o nadstavbové 
části soutěže Regionální ligy mužů. 

Proběhla živá diskuse ohledně 11. kola (v JČ 11. a 12. kolo) soutěže starších žáků, kdy přišel LK od oddílu FBC 
Štíři České Budějovice dotaz na placení startovného tohoto kola navíc. RVV se shodl na tom, že se nejedná 
o kolo nadstavbové, ale o normální soutěžní kolo, které bylo do soutěže přidáno na základě souhlasu klubů. Od 
začátku sezony je v Předpise jasně uvedeno, že se toto kolo hraje, pouze v JČ došlo k úpravě Předpisu protože 
se družstva dohodla na tzv. dvojkolech, tudíž se v JČ musel přidat termín pro 12. kolo, aby se tzv. 6 dvojkolo 
odehrálo celé. Z toho jasně vyplývá, že 11. a 12. kolo (6. dvojkolo) podle předpisu soutěže nepředstavuje 
nadstavbovou fázi pro soutěž starších žáků.  
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Úkol 03/2024 2: Poslat odpověď Lukáši Malému ohledně placení startovného v 6 dvojkole soutěže starších žáků. 

  Termín: 27. 3. 2024 

        Zodpovídá: Petra Dufková 

 

Dále se v rámci informací LK diskutovalo o nadcházejícím MČR starších žáků. 

 

Úkol 03/2024 3: Zjistit jak je to s ubytování týmu z našeho regionu 

  Termín: 2. 4. 2024 

        Zodpovídá: Petra Dufková 

 

Proběhla také rozsáhlá diskuse ohledně přípravy TL, soutěží a jejich Předpisů na novou sezonu, hlavně ohledně 
připomínek KMM. Také se hodně hovořilo o používání ochranných brýlí a RVV rozhodl po hlasování o používání 
ochranných brýlí pro ročník 2011 bez výjimky. 

Hovořilo se také o termínu regionálního LA. 

 

HLASOVÁNÍ        PRO      6        PROTI      0         ZDRŽEL SE     0 

 

 

KRD – Michal Pazderník a Jiří Matyáš informovali o proběhlých seminářích a také hovořili o nutnosti změny 
odměňování rozhodčích v rámci změny hracích časů jednotlivých soutěží. Proběhla diskuse ohledně plnění 
povinností rozhodčích nad předloženým materiálem. 

 

KMM – Lucie Predajňová informovala o jednání ohledně hracích časů jednotlivých soutěží 3+1 a dále hovořila 

o nutnosti stejného fisového zadání (bodování) pro starší žákyně 5+1 jako mají starší žáci. 

 

KRR – Lukáš Dolejš informoval o proběhlém jednání s oddílem FBC Štíři Č. Budějovice, dále KRR chystá jednání 
s oddíly Florbal Jindřichův Hradec a FbC Písek. 

 

KPS – Kamil Vraspír krátce informoval o připraveném turnaji 28. 4. 2024 v Linci pro dívky ročník 2008. Diskutovalo 
se o společné dopravě hráček na tento turnaj.  

 

KŽF – Tomáš Rosecký – jednání komise proběhlo 29. 2. 2024 a písemný materiál byl členům RVV poslán před 
jednáním.  

 

DK – předložen písemný materiál a podána informace o chystaném jednání DK. 

 

 

8) KCTM VYSOČINA A JIŽNÍ ČECHY 

Lukáš Dolejš – daňové přiznání podáno. Dány žádosti na finanční dotace. 

Michal Pazderník – účetnictví předáno daňovému poradci. Florbal Vysočina čeká na vyhodnocení žádosti na rok 
2024. 

 

9) INFORMACE Z JEDNÁNÍ MANAŽERŮ 

Na jednání se probíralo nastavení organizace valných hromad (probráno v bodě 6), financování regionů 
a možnost úpravy rozpočtu (projednáno v bodě 5), dále informace o vypsání PP3 na sezónu 24/25, dotazníkové 
šetření s termínem splnění 30. 4. 2024 a nutnost přísného vyhodnocování omluvení rozhodčích z odevzdaných 
termínů k nominací tak, aby byla zachována jednotnost mezi všemi regiony pro účely vyhodnocení PP3 a soutěží. 

 



 

4 
 

 

10) INFORMACE Z  CE VV 

Lukáš Dolej podal podrobné informace z proběhlého jednání CE VV, kde se hlavně hovořilo o MS 2025;  VH, 
která proběhne 2. 6. 2024 v Brně a o připravovaném setkání výkonných výborů v Brně 1. 6. 2024; o legislativě; 
NSA, kde došlo k prodloužení termínu výplaty peněz oddílům až na červen 2024; Superfinále; SportyTv atd. 

 

11) OSTATNÍ 
a) Předávání pohárů – do Teamsů vložena tabulka pro předávání pohárů v soutěžích 5+1, členové RVV 

požádány o vyplnění termínů, aby sekretáři mohli jednotlivým členům poháry pro předání doručit. 

 
b) Chotěboř – další účast při turnaji elévů v Pelhřimově a ještě se družstvo Chotěboře zúčastní turnaje ve 

Světlé nad Sázavou  

 
 
Jednání ukončeno v 20:15. Další jednání proběhne 18. 4. 2024 ve Veselí nad Lužnicí. 
 
 
Zapsala: Petra Dufková  
Ověřil: Kamil Vraspír, jmenovaný ověřovatel 


